
Hermed et par linier om hvad der er sket i fodboldafdelingen i 2020. 

Ved ikke om jeg får det hele med da der skal spoles noget tilbage i harddisken. 

 

Et år med meget nedlukning, i hele landet, det gjaldt også fodboldafdelingen i BIF. 

 

Alle hold kom så småt i gang igen hen mod forårsafslutning men slet ikke i det samme omfang som 

ønsket, store udfordringer med at få afviklet kampe især det sociale fik et knæk, grundet ingen 

fælles omklædning. 

 

Ingen forlængelse af aftale med daværende træner. 

 

Vil i gang med et projekt angående træningsmiljø og nyt træner team. 

 

Stadig ikke været fuldtallig i bestyrelsen. (men er sket nu 2021) 

 

Afslutning af samarbejdet med DBU angående opsætning af nye værdier etc. det er desværre ikke 

blevet brugt så meget men håber det kan blive mere aktuelt i løbet af sæsonen 2021. 

 

Vi har ikke fået holdt åbent afdelingsmøde for 2020 endnu, men Frede Benfeldt er tiltrådt som 

sportschef. 

 

 

Mvh 

Allan 

 


